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Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 2 .
melléklet 43 . pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldö m
Sneider Tamás (Jobbik) országgyű lési képviselő „Visszakaphatják-e a karácsondiak azt, am i
a jog és az igazság szerint is visszajár nekik?” című, K/15654 . számú írásbeli választ igénylő
kérdésére adott válaszomat.
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Az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésében foglaltak szerint a
hozzám intézett, „Visszakaphatják-e a karácsondiak azt, ami a jog és az igazság szerint is visszajá r
nekik?” című , K/15654 . számú írásbeli kérdésére az alábbi választ adom .

Az Ön által számomra a Parlament épületében átadott dokumentációt megvizsgálom vállaláso m
szerint. Leszögezem, hogy az Ön által is idézett kijelentésemet általános értelemben tettem,
miszerint meggyőződésem, hogy a befizetett öner ő esetleges felhasználásáról minden befizető
egyedileg rendelkezhet, amennyiben úgy dönt, hogy visszakéri a korábban befizetett összeget, a z
visszajár. Az erre vonatkozó tapasztalataimat személyesen gyűjtöttem, ugyanis
Hódmezővásárhelyen is folytattunk korábban hasonló beruházást .

Tájékoztatom, hogy az Ön által ismertetett eset nem egyedi. Számos önkormányzat járt el
hasonló módon, amikor ugyan jóhiszeműen, a beruházáshoz kapcsolódó munkálatokat végeztek
el az esetlegesen fennmaradt összegekből . Ha jól értelmezem ebben az esetben is arról van szó ,
hogy az önkormányzat a közösség érdekében hajtott végre valamilyen beruházást.

Van egy vita az Európai Unió és a Kormány között, amely arra vonatkozik, hogy út
aszfaltozására költött pénz lehet-e a beruházás része vagy sem . Ezt a kérdést általánosságban

fogja megvizsgálni a Kormány, és a helyzet pontos mérlegelése után fog arról dönteni, hogy
milyen módon és mértékben tud helytállni az egyes ügyekben, hiszen, ahogy ismertettem,
számos önkormányzatnál előfordult az Ön által ismertetett eset.
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